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SALON KAUPUNKI, PÖYTÄKIRJA   

Maahanmuuttajaneuvoston kokous  

Aika: Torstai 9.11.2023, klo 16.30 – 18.15 

Paikka: Kaupungintalo, kokoustila Kataja 

Läsnä:  

Saeko Lindroos, puheenjohtaja 

Terhikki Lehtonen, sihteeri 

Irma Iho 

Ellen Chen  

Zyrifete Sadikaj 

Marina Mgvdeladze 

Saleh Saleh 

Paulina Kolodziev 

Janica Andstén, TEAMS 

Poissa: 

Olga Kulmala 

 

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen. 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja todettiin läsnäolijat.  

2. Ikäkeskus Majakka, toiminnanohjaaja Heli Kurlin tulee kokoukseen kertomaan 

Majakan toiminnasta.  

Väärinkäsityksen takia Heli Kurlin ei päässytkään paikalle.  

3. Uusia jäsenehdokkaita kokouksessa, esittely.  

Kokouksessa oli uusia jäsenehdokkaita, he esittäytyivät ja samoin neuvoston jäsenet esittäytyivät.  

Uudet jäsenehdokkaat ovat Cheman Rashed, kurdi, Anastasiia Hudzenko, Ukrainasta ja Callie Saloranta 

Amerikasta.  

 

Uudet jäsenet miettivät asiaa kokouksen jälkeen ja tulevat halutessaan jäseniksi ensi vuoden alusta.  
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4. Marinan terveiset alueellisesta monikulttuurisuusneuvostosta.  

Monikulttuurisuusneuvosto on vasta tämän vuoden alusta toiminut ja kokouksessa oli keskusteltu siitä, 

kuinka usein neuvoston pitäisi kokoontua. Oli päädytty ehdottamaan, että vähintään neljä kertaa vuodessa 

ja tarvittaessa useammin.  

Kokouksessa oli ollut edustaja alueellisen pelastuslaitoksen johdosta. VPK-laisista on tällä hetkellä pula. 

Kokouksessa oli keskusteltu mm. siitä, missä ajassa hälytysajoneuvo tulee paikalle. Mitä pidemmällä 

maaseudulla asutaan, sitä kauemmin hälytysajoneuvon saapuminen paikalle kestää.  

Palovaroittimista oli tehty esite, jonka käännöksistä oli huomautettavaa.  

Pelastusopistoja ei ole kaikkialla, Kajaanissa on lähin ja sinne toivotaan myös maahanmuuttajataustaisia.  

Kokouksessa keskusteltiin myös hätänumeroon 112 tulevista vieraskielisistä soitoista.  

Puheenjohtaja ehdotti, että muutenkin voisi keskustella ei ainoastaan hätänumeroon soittamisesta mutta 

myös palvelunumeroihin soittamisen vaikeudesta vieraskielisille.  

Kutsutaan Varhasta joku terveyspuolelta Salosta kokoukseen.  

5. Janican terveiset Varhasta. 

Janicalta ei uutta tietoa kerrottavana.  

6. Kaupungin kotouttamisohjelman eteneminen. 

Terhikki kertoi kotouttamisohjelman etenemisestä. Sovittiin, että tammikuussa 2024 pidetään kokous, jossa 

neuvosto käy läpi ohjelman ennen kuin se menee kaupunginvaltuuston hyväksyttäväksi.   

7. Kaupungin yhdenvertaisuusohjelma. 

Käsitellään myöhemmin. 

8. Muut asiat.  

Aikuisten uimakoulua on kaivattu. Kurdilaiset naiset haluaisivat myös mennä. Olisiko mahdollista, että olisi 

naisten vuoro joskus vaikka kerran kuussa.  

Salossa on noin 60 kansainvälistä opiskelijaa. He ovat pyytäneet keskustelumahdollisuuksia. Saeko on 

aloittanut keskusteluryhmän ja toivoo, että sinne tulisi myös neuvoston jäseniä.  

Kaupunki tulee olemaan uuden kotolain myötä vastuussa kotiäitien kielikoulutuksesta. 

9. Seuraava kokous.  

Maahanmuuttajaneuvoston jouluruokailu pidetään 7.12.2023 klo 16.30.  

Seuraava kokous 10.1.2023 klo 16.30.  

Asioita kokoukseen:  
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- kotouttamisohjelma 

- yhdenvertaisuusohjelma 

- Heli Kurlin Ikäkeskus Majakasta. 

 10. Kokouksen päättäminen.  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.15 

 

Salossa 16.11.2023 

 

 

_________________ _________________ 

Saeko Lindroos  Terhikki Lehtonen 

puheenjohtaja   sihteeri  


